



Minnesanteckning handbollssektionsmöte 2026-01-29

Närvarande: Erika Berggren, Thomas Johansson, Ingalill Hafström

Förhinder: Annelie Kempe, Emil Sjö, Evelina Alenäs, adjungerande Mikael Andersson, Sajma Rylander

1. Föregående möte och ny sektionsmedlem

Inget direkt från föregående möte, vi fick ställa in ledarträffen i december, men genomförde då ett möte istället främst med senior och junior som handlade om att stötta upp med domarskapet på ungdomsmatcherna. Ytterligare ett möte i januari ang cuper har genomförts – återkopplas på punkten om Cuper.

Information om att vi lyckats rekrytera en rutinerad föreningsmänniska till handbollssektionen. Evelina har lovat att hon kommer med på mötet i mars. Hon har fått stadgar, policy dok, mm.

2. Rapporter

Dam fungerar det bra, man vinner och utvecklas fortfarande lite tunn trupp – Juniorena har ställt upp bra och hjälper till med flera matcher i div 4, mycket positiv utveckling. Juniorena har dessutom blivit fler hela tiden.

Herrarnas trupp växer hela tiden, så idag rullar man runt på ett 25 tal spelare och man har alltid tillräckligt med folk på träningarna. Ny ledare i Leif A som stigit och hjälper Mikael. Sportsligt så är man tillräckligt bra för div 3.

Träningstider senior Greppet att rulla runt på 3v schema för de tidiga träningsderna har fortsatt att fungera bra.

Ungdom – Tunna trupper i de yngre åldersgrupperna.

Pågår en satsning just nu med gratis provapå träningar på onsdagar.

Välfungerande i övrigt. Lite strul med matchflytt och matcher som kommit till

Hallbybollen

Annelie hälsa att hon skickat in synpunkter till Hallby och Astrid, inga ledare som återkom med synpunkter. Arrangemanget och vårt ansvar löpte på bra. Ersättningen har kommit.

Kansli

Marco är sjukskriven, genomfört en operation, rehab förväntas i ca 1 månad. Ingalill sköter löpande.

Klustersamverkan och Idrottsklivet

Ingalill rapporterar att klustersamverkan legat lite lugnt nu när alla är igång i tävlingssäsong.

Effekterna syns och märks genom bättre attityd mellan våra föreningar och en hjälpsamhet som är större.

Idrottsklivet är en satsning för att få igång handboll i utsatt områden eller där vita fläckar finns.

Eventuellt kommer vi att göra en insats och då i så fall tillsammans med Hallby som är ansvariga för satsning på Råslätt idag.

3. Ekonomi

Försäljningsperioderna har fungerat väl. Ungdom utan bekymmer, damerna betydligt mycket bättre i år, Herrarna behöver till denna gång verkligen ta tag i det. Det var svårt i höstas då truppen var osäker, men nu så...

Beslut: Vi fortsätter med våra två perioder även nästa säsong, nu har det satt sig och därför inget behov av förändring, bara förfining.

P vakter på Elmia fungerade utmärkt, vi fick beröm.

Vi har fortsatt tankar om att ta kontakt med IKHP som arrangerar bl.a Ironman och behöver funktionärer.

Vi fortsätter ansöka om att ställa upp med vårstäd åt kommunen – Eventuellt erbjud det riktat till något lag för sin lagkassa, beror på hur vi drar in till hela föreningen.

Ingalill erkänner att hon missat en deadline för kommunala bidrag för utbildning, ansökan ligger kvar och kan användas nästa år, men då kommer vi nå taket med nästa års ansökan, så vi missar helt enkelt lite bidrag där.

Sponsring fortsatt stort behov av förbättring och främst utökning, Vi städar dock och är på G med ny analog sponsortavla i stugan samt att övergå till mer digitala arenor att synas på.

Damdräkterna klara med 3 sponsorer.

Tipspromenader

Vi i sektion och styrelse har ansvar för tre tillfällen 6/4 Erika och Carl Johan m.fl. ansvariga 26/4 Annelie o Ingalill m.fl. ansvariga, 3/5 Thomas och kanske Sajma ansvariga?

Träningsavgift och medlemsavgift

Vi kommer dubbelkolla att alla är medlemmar och att man betalt sina åtagande. Påminnelser kommer att gå ut i det snaraste.

4. Cuper

Det har varit reaktioner på hur vi ska hantera avslutningscuper för ungdomarna.

1 dagars cuper för de yngsta är förstörda och ingen happening längre då de spelar minihandboll på det sättet i 2,5 år i förbundets regi.

Vi hade möte i januari och då framkom.

Vi ska satsa på en gemensam avslutnings cup med storbuss som transport. Vi kommer se över vilken cup som är mest lämplig med tanke på hur transporter inom respektive stad och cup arrangeras, så man kan se andra lag och inte blir isolerade.

Tillräckligt med ledare för att åka på cup har vi också haft uppe och konsekvenserna av en ökad kostnad för fler gästkort och bussresa.

Beslut: Föreningen fortsätter att betala 3 gästkort/lag för ledare. Är man fler ledare eller föräldrar som måste hjälpa till så tar laget den kostnaden och fördelar bland spelarna.

Resekostnaden för två stora bussar fördelar vi enligt 50 – 50 principen och lägger på kostnad för varje spelare som själva står för gästkort och halv resa på det sättet.

Årets cup hanteras separat då det redan finns vissa minibussar beställda. Ingalill och Bo Lennartsson kommer överens om en hyfsat rättvis hantering och går ut med info till lagen som ska delta i Irsta blixten. p13, p12, p 11, f 10

f11/12 deltar i Vättercupen, jun i Bohuscup, p 10 oklart än så länge....

Policydokumentet uppdateras.

5. Tävlings konferens – förbundets årsmöte

Digital tävlingskonferens den 2 mars, Ingalill deltar

Årsmöte 15 mars i Skövde, eventuellt Ingalill kollar även med Mats Kvick.

6. Matchflyttningar

Generellt alldeles för många flyttningar av matcher.

Olika anledningar men generellt för tunna trupper då man blir sårbar.

Miss när vi efteranmälde f 12 som skulle synkas med f 11 serien.

Men mycket flyttande även på senior sidan.

7. Material

Mikael påminner seniorerna om att bli klara med sina delar för det gemensamma förrådet för allt material som har klister.

Beslut: Thomas tar det med seniorkillarna som måste göra sin del först för att inredningen i stora förrådet kan bli klart.

Oklart än med förråd till alla ungdomslag – han jobbar på det.

Profilkläder

Vi jobbar för att ta fram ett par produkter till försäljning. En förälder Eric Isoz har engagerat sig och kommer att bistår Mikael A. Det är stadiums produkter som vi utgår från.

Delaktighet efterfrågas så några lag kommer att få en förfrågan om att välja produkter utifrån framtagna förslag. **Info genom ledarna**

8. Kommande möten och sammankomster

Sektionsmöte 11 mars

Ungdomsavslutning den 8 april på våra träningstider i D hallen på onsdagar.

Damer och herrar ansvarar tillsammans med sektionen.

Planeringsdag för ledare och sektion 11 april förmiddag i Cyrusstugan

Ingalill